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Adreceu les vostres cArtes, Amb un màxim 
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c/ lA perlA, 31 bAixos - 08012 bcn

o independentbarbera@debarris.com. 

editorial ull de donacartes al director

Opinió

l’independent 221 sortirà al carrer 
el 8 d'abril de 2011

Una nova legislatura fa que durant aquest mes d’abril estiguem 
una mica en temps de silenci. No es poden fer inauguracions, 
no es poden fer entrevistes, no es poden fer revistes, no es po-
den fer... Bé això és el que passa a Barberà del Vallès i d’altres 
poblacions de la comarca i suposo que del país, però jo he vist 
aquesta setmana una entrevista al Duran I Lleida a l’Àgora i ha 
parlat de les eleccions municipals, de Barcelona es clar, l’únic 
que els interessa a ells, i no ha passat res. Ja no se si la culpa 
és dels polítics locals que pequen de excés de prudència o dels 
secretaris dels ajuntaments, teòricament els experts en lleis, 
que no l’ha llegida prou bé i per tal de cometre un error diuen 
que no a tot. Potser caldria que recordessin que els ciutadans i 
ciutadanes tenen el dret Constitucional d’estar informats. 
Pel que fa a la participació mediàtica, després en 15 dies ens 
ho haurem de menjar tot i pel que fa a les inauguracions doncs 
el mateix, es posaran les coses en marxa i els ciutadans i 
ciutadanes gaudiran de la instal.lació en qüestió que és del que 
es tracta.
Aquesta darrera setmana a Barberà s’han inaugurat els me-
canismes que permeten passar d’un costat a l’altre de la via 
del tren amb rapidesa, seguretat i comoditat. No se com ho 
hem de dir però els ascensors i les escales mecàniques són 
els protagonistes d’aquesta obra. Segur que els veïns i veïnes 
de Can Gorgs II i, perquè no dir-ho, les ciutadanes i ciutadans 
de Badia ho han celebrat moltíssim, no sembla que sigui el 
cas del candidat de la PCPB que no se’l veu gaire content a la 
fotografia de portada, i de pas, la resta de candidats d’altres 
formacions  que apareixen poc en aquests esdeveniments, 
com si el benefici de l’obra no fos només pels veïns i veïnes, 
que és el que ha de ser, mani qui mani. Per això no té massa 
sentit prohibir inauguracions doncs les coses fetes sempre 
seran valorades per la ciutadania. No es pot oblidar que la 
majoria de coses que es fan són majoritàriament a petició dels 
ciutadans i ciutadanes. Venen els temps de la reflexió i sobre 
tot del seny. Temps per garantir la convivència i la cohesió a 
Barberà, evitant qualsevol possibilitat de fractura social. Amb 
especial atenció a les dificultats derivades de la crisi. No poden 
ser temps d’experiments i aventures i caldrà veure quines són 
les propostes, per a la nostra ciutat, que ens faran uns i altres. 
Aquest mitjà tornarà a aparèixer el proper 6 de maig i farem 
especials eleccions municipals el 13 i el 20 de maig. Intenta-
rem que tingueu informació de les propostes de tots. 

Les lleis i el sentit comú

Tenir cura d’un mateix és 
relativament fàcil. Vida sana, 
bona alimentació i fer una 
mica d’esport són algunes de 
les recomanacions que fan 
els metges. Ai els metges. 
Aviat seran una espècie en 
perill d’extinció. Perquè et 
visiti un senyor doctor hau-
ràs d’estar a punt de morir o 
serà per un error administra-
tiu, perquè tal i com s’estan 
posant les coses la sanitat 
pública promet anar de mala-
ment a molt pitjor. Clar, si un 
es troba bé, moltes d’aques-
tes coses no se les planteja, 
fins que la maternitat arriba 
a la teva vida i t’has de fer 
càrrec de l’educació, salut, 
alimentació i distracció d’un 
infant. I jo, com a mare tinc 
por. Sí, sí tinc molta por. Puc 
confiar en que la sanitat pú-
blica estarà a l’alçada de les 
circumstàncies quan la meva 
filla es posi malalta? Fins fa 
4 dies la meva resposta era 
ferma i segura: i tant! Com 
la nostra sanitat pública no 
n’hi ha d’altra. Ara, el senyor 
Boi Ruiz i el seus “secua-
ces” m’estan fent dubtar. 
M’he de fer d’una mútua o 
una assegurança mèdica? 
Pensava que mai m’hauria de 
fer aquesta pregunta, però 
sembla ser que els dirigents 
que el poble de Catalunya ha 
volgut posar al Parlament no 
confien gaire amb els serveis 
públics i en la seva gran 
necessitat. 

Com a mare, 
tinc por, Artur

Pepita Guerrero
El passat divendres 18 de 
febrer la filla de l’històric 
Guerriller Ernesto Che 
Guevara, va donar una 
conferencia a l’auditori de 
CCOO de Sabadell, la van 
acompanyar els cònsols 
de Veneçuela, Bolívia i 
Cuba i va ser presentat 
pel company i president 
del casal d’amistat amb 
Cuba de Sabadell Joaquin 
Heredia.
L’acte que va ser un èxit 
en assistència,  vam po-
der escultar les explicaci-
ons de les noves reformes 
que s’estan produint a 
l’illa, però  no nomes es 
van tractar temes  for-
mals i econòmics,  tota 
la xerrada va tenir un to 
emotiu ple d’anècdotes ex-
plicades per una fabulosa 

oradora que amb  la seva veu 
tendre i  plena de força va emo-
cionar a tot el públic assistent 
que amb mostres d’agraïment 
l’interrompia tota l’estona amb 
fort aplaudiments.
Ens trobem en un marc global 
de crisi econòmica i si aquesta 
a afectat a un país com España 
que no te cap bloqueig econò-
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mic i que pot demanar crèdits 
sense problemes o pot vendre 
deute públic, com creiem que 
li a pogut afectar a Cuba un 
país amb una economia oberta 
dependent de les seves relaci-
ons exteriors, però que te un 
compromís de  repartiment de 
la riquesa amb la seva societat, 
de serveis públics gratuïts i que 
fa un esforç solidari a nivell 
internacional (un petit exemple: 
21.480 estudiants de medicina 
estrangers de mes de 30 països 
estudiant a l’illa). Cuba a de 
resoldre problemes els seus 
problemes i cap potencia, país, 
o persona  pot  interferí a les 
decisions que el poble Cuba  
decideixi, la revolució a Cuba 
esta viva la revolució a Cuba 
es forta, l’home nou que va 
promoure el “che” camina per 
americà llatina i la seva llum es 
CUBA.    

Casal Cubà
Barberà 
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Opinió

L’Independent no es fa responsabLe nI té per què compartIr Les opInIons expressades a La seccIó d’opInIó d’aquest setmanarI

tribuna galliner

S'apropen temps difícils
S’apropen les eleccions 
municipals i després de la 
ressaca de les del Parlament 
ens queda per veure com i de 
quina manera poden sortir 
perjudicades o reforçades 
les llistes d’esquerres dels 
diferents consistoris d’aquesta 
Catalunya difícil, incompresa i 
contradictòria. 
Molts ajuntaments, sigui pels 
valors dels candidats o per la 
proximitat d’aquests, s’entén 
i se suposa que els partits 
d’esquerres estan més a prop 
de la ciutadania i, per tant, 
crec que d’alguna manera o 
altra es reflectirà més que mai 
en aquests comicis municipals 
si Catalunya és majoritària-
ment d’esquerres o s’escora 
cap al que entenem com a 
més de dretes. No ens hem de 
creure que, pel simple fet de 
ser d’esquerres, la gent hagi 
de confiar en candidats que 

defensen aquells valors que 
li són propis. No solament 
s’és d’esquerres pel simple 
fet de la retòrica; les actituds 
i els gestos són molt més 
importants que les paraules i 
els fets. No hem de pretendre 
un lloc o una cadira al con-
sistori només per defensar 
unes idees, també hem de 
ser conscients de l’esforç i 
dedicació que això representa 
i hem de voler, d’una manera 
humil i sincera, ser capaços de 
tenir sentit del rigor, vocació i 
voluntat de servei públic. 

Les actituds personals i col-
lectives, formant complicitats 
amb el teixit de la societat civil 
organitzada, són del tot neces-
sàries per entendre les necessi-
tats i mancances de les ciutada-
nes i ciutadans del nostre poble 
o ciutat.
Val la pena guanyar unes elec-
cions si també es té un grau de 
generositat amb els qui perden, 
ja que per demostrar aquesta 
necessària vocació pública s’ha 
de saber escoltar per poder de-
cidir. I és més: el fet de perdre 
pot esperonar voluntats que 
donen més sentit ideològic a la 
presa de decisions de qualsevol 
Ple de l’Ajuntament. És evident 
que si un partit o col.lectiu es 
presenta a unes eleccions ha de 
tenir voluntat política de poder 
manar i, per tant, també l’ob-
jectiu de guanyar-les. Però això 
no és una simple cursa del qui 
va més ràpid o del qui arriba 
abans; és una cursa llarga de 
tota una trajectòria, sigui priva-
da o pública, de donar exemple 
d’actituds personals i honestes 
en el temps i en les intencions. 
Les idees compten, però també 
compten les prioritats, que 
van a remolc del consens i les 
necessitats. Tots els associ-
ats que formem part de CpC i 

Àlvar Roda - President de CpC 

que aspirem a participar en 
aquests comicis municipals 
tenim una oportunitat per 
demostrar aquesta vocació 
de servei, parlant amb la gent 
i demostrant interès polític 
per millorar les coses que ens 
afecten diàriament i la millora 
dels serveis públics, sent 
còmplices, sobretot, de la jus-
tícia social ben entesa, per als 
ciutadans i ciutadanes i amb 
la nostre comunitat, poble o 
ciutat. Si podem afavorir posi-
cions i valors d’esquerres que 
sentim pròpies, hem de de-
fensar-les amb la sana vehe-
mència necessària davant de 
les injustícies i la prepotència, 
sovint defensades cínicament 
per sectors de la política 
sense massa escrúpols per 
nodrir-se personalment.
Demostrem aquesta vocació 
de servei i no ens obsessio-
nem per tal de tenir un càrrec 
com a regidor en un consisto-
ri, d’altra banda, lícit i lloable 
i que dóna més o menys noto-
rietat i poder, sinó que també 
es pot fer d’una manera eficaç 
i rigorosa participant dins 
de la societat civil que és del 
tot necessària, per engrandir 
Catalunya en el seu conjunt 
polític. 

Josep M. Cervós - escriptor

Perillen els mitjans públics

Tot i que som un país on ens fem les regles del joc a la nostra 
manera o més ben dit, a les regles del joc establertes no els hi 
fem cap cas, al final som com tots els països del món propers a la 
mediterrània i de parla llatina. A casa nostra, Catalunya i Espanya, 
no existeixen els processos electorals, estem sempre en campa-
nya, sobretot si qui guanya les eleccions és l’esquerra doncs la 
dreta, catalana i espanyola no ho pot suportar. I quan s’apropen 
de veritat els dies, oficials, de campanya i la jornada electoral, 
ens fem sempre les mateixes preguntes. L’altre dia em va caure a 
les mans la darrera revista de la Diputació de Barcelona, per cert 
magnífica publicació de periodicitat bimensual on es pot apreciar 

el pols municipal, en boca de les 
alcaldesses i alcaldes, de tota la 
província i de tots els colors polí-
tics. Justament en la d’Octubre – 
Novembre fan una valoració dels 
Fons Estatals d’Inversió Local 
molt pragmàtica i positiva. Però 
jo volia parlar de la de Febrer i 
Març en la que la pregunta és de 
les de sempre quan s’apropen 

eleccions: Caldria que l’alcalde s’escollís per votació directa?. 
Dos alcaldesses i dos alcaldes donen la resposta  al tema ( Vila 
d’Abadal – Vic, Arcas – Molins de Rei, Aubarell – Bruc i Carmona 
– Cerdanyola) i curiosament les dues alcaldesses es mostren poc 
receptives a la formula i els dos alcaldes molt partidaris. Tota la 
vida he pensat que la democràcia no tan sols és el sistema menys 
dolent sinó que cal protegir-la constantment i justament això és 
el que no fem. Acabem de passar unes eleccions al Parlament de 
Catalunya i CIU ha aconseguit tornar a guanyar i a governar. Es 
indubtable que el grup mediàtic privat més important del país, 
Grupo Godó, ha estat, inequívocament, l’altaveu més potent 

dels representants de la dreta 
nacionalista catalana. El suport 
de La Vanguardia, RAC-1 i TV8 
a Artur Mas i els seus no ens 
venia de nou però no acabàvem 
de trobar per on anava l’interés, 
econòmic evidentment. Encara 
no s’havien   complert els 100 

dies i ja s’han repartit i apuntat els camins de les prebendes. La 
Vanguardia ha posat en marxa la edició en català del diari, caldrà 
saber l’import de la subvenció pública pel tema i l’Associació 
d’Empreses Privades de ràdio ja han demanat el tancament de 
COM Ràdio, perdó han anat més lluny, volen que el govern tanqui 
el Consorci de Comunicació Local i que les emissores públiques 
no rebin ni un sol contracte de publicitat. Per això no hi pot haver 
llistes obertes ni elecció directa. Els poders econòmics i mediàtics 
posarien i traurien, alcaldes, consellers i ministres segons les se-
ves necessitats i conveniències. Segurament el sistema de partits 
no es prou perfecte i votar una llista tancada sempre et porta a 
votar a persones que potser no votaries però jo prefereixo que 
els candidats els triïn els militants i simpatitzants d’un partit, 
encara que s’equivoquin, que els diners del capital o els grups 
mediàtics. El suport d’unes sigles centenàries em mereixen molt 
de respecte i confiança. 

L'experiència viscuda 
amb el Grupo Godo a 
les darreres eleccions és 
tot un exemple perillós

S’apropen temps difícils, 
Ho ha dit el director 
Les dones s’esparveren 
Ningú no atia el foc 
Jo només brando llibres 
Ells branden un garrot 
El mon serà dels dòcils 
No pot manar tothom 

L'elecció directa 
d'alcaldesses i 
alcaldes no satisfà a 
tothom doncs té pros 
i contres
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ServeiS

sudoku
L’objectiu és omplir una quadrícula de 9 x 9, amb 9 sub-
grups o subquadrícules de 3x3 cel.les, amb nombres de l’1 
al 9. 
No es pot repetir cap xifra en una mateixa fila, columna o 
subquadrícula. 

Nivell mitjà

Solució a la pàgina 12

la vinyeta

Podeu consultar 
aquestes dades al

portal de
l’independent a:
independent.cat/barbera

Per anunciar-vos 
a L’independent 

truqueu al 
93 217 44 10

Farmàcies de guàrdia
Ajuntament

93 729 71 71

CAP Barberà del Vallès
93 719 25 40

CAP Rosa dels Vents
93 719 42 81

CAP Badia del Vallès
93 719 26 01

Ambulàncies 24 hores
904 106 106

Creu Roja
93 726 66 66

Bombers
93 726 00 80

Ràdio Barberà
93 729 44 71

Fundació Barberà Promoció
93 719 28 37

Patronat  Municipal d’Esports
93 729 19 87/27

Tanatori
93 719 27 78

AA.VV. Can Gorgs
93 718 03 31

AA.VV. Can Gorcs II
93 719 28 37

AA.VV. Eixample-can Llobet
659 017 893

AA.VV. la Romànica
93 729 17 39

Federació AA.VV. Barberà
93 719 28 37

Radio Taxi Barberà
 93 729 07 07

Policia Local
93 719 00 90

Guardia Civil
93 719 36 10

Policia Nacional
93 724 75 00

Mossos d'Esquadra
93 734 61 00

Oficina Treball Generalitat
93 718 85 11

Aigua - SABEMSA
93 729 46 02

Gas Natural
900 750 750

Fecsa-Endesa
902 502 750

Jutjat de Pau
93 729 20 35

Correus
93 718 52 29

Servei Local de Català
93 729 34 64

Parc Taulí
93 723 10 10

Fil Directe
93 718 34 17

Recollida estris vells
93 279 35 36

Oficina Municipal Habitatge
93 719 41 20

Telèfons d’interès
Palomeras Via Sant Oleguer,2 dia 8 d'abril

Blanca - Suades Av. Tibidabo, 68 dia 9 d'abril
Perelló Anselm Clavé, 8 dia 10 d'abril

Budallés Av. Burgos, 42 BADIA dia 11 d'abril
A. Galceran Pg. Dr. Moragas, 184 dia 12 d'abril

Ferrer Av. Burgos, 4 BADIA dia 13 d'abril
S. Galcerán Av Generalitat, 41 dia 14 d'abril

Sisquella Av. Costa Brava, 2 BADIA dia 15 d'abril
Granero Algarve, 2 BADIA dia 16 d'abril
Pagés Av. Generalitat, 92 dia 17 d'abril
Perelló Anselm Clavé, 8 dia 18 d'abril

Palomeras Via Sant Oleguer,2 dia 19 d'abril
Blanca - Suades Av. Tibidabo, 68 dia 20 d'abril
Losa Av. Mediterrani, 26 BADIA dia 21 d'abril
Budallés Av. Burgos, 42 BADIA dia 22 d'abril

A. Galceran Pg. Dr. Moragas, 184 dia 23 d'abril
Ferrer Av. Burgos, 4 BADIA dia 24 d'abril

S. Galcerán Av Generalitat, 41 dia 25 d'abril
Sisquella Av. Costa Brava, 2 BADIA dia 26 d'abril

Granero Algarve, 2 BADIA dia 27 d'abril
Pagés Av. Generalitat, 92 dia 28 d'abril

Losa Av. Mediterrani, 26 BADIA dia 29 d'abril
Palomeras Via Sant Oleguer,2 dia 30 d'abril

Blanca - Suades Av. Tibidabo, 68 dia 1 de maig
Perelló Anselm Clavé, 8 dia 2 de maig

Budallés Av. Burgos, 42 BADIA dia 3 de maig
A. Galceran Pg. Dr. Moragas, 184 dia 4 de maig

Ferrer Av. Burgos, 4 BADIA dia 5 de maig
S. Galcerán Av Generalitat, 41 dia 6 de maig

Sisquella Av. Costa Brava, 2 BADIA dia 7 de maig
Granero Algarve, 2 BADIA dia 8 de maig
Pagés Av. Generalitat, 92 dia 9 de maig

Losa Av. Mediterrani, 26 BADIA dia 10 de maig
Palomeras Via Sant Oleguer,2 dia 11 de maig

Blanca - Suades Av. Tibidabo, 68 dia 12 de maig

staff

la perla, 31, 08012 - Barcelona
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independent@debarris.com

edita: debArris, sccl
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núm. 221

Tel. 619 571 805
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conSell directiu: mArtA rierA, 
mAnoly ArriAgA, mAnuel illAnA, 
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imAnol ortíz

puBlicitat: KiKe sánchez,        
mAnoly ArriAgA
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Política

REDACCIó

L’Esquerra Alternativa per Barberà 
ha escollit i presentat la seva llista 
electoral per a les properes eleccions. 
Segons declaracions del cap de llista, 
Fabi Díaz, es tracta d'una llista amb 
persones preparades i compromeses 
i activament vinculades a la ciutat. 
Preparades, per aplicar noves formes 
de fer política i noves polítiques i, 
compromeses, en la seva quotidia-
nitat en l'associacionisme i el sin-

La llista electoral de l'EAB per a les 
properes eleccions ja és una realitat 

dicalisme de la ciutat. Destacar, al 
mateix temps, que serà una llista on 
la presència de dones serà molt des-
tacable, però no pel nombre (que 
també ho serà) sinó perquè es tracta 
de dones implicades molt activa-
ment en espais associatius i sindicals 
de la nostra ciutat. A la llista també 
destaca la representació de tots els 
barris de la ciutat. Les 23 persones 
que formaran part de la llista són els 
i les següents companyes: Fabi Díaz-
Cortés; Xavi Oñate; Mireia Sánchez 

Pi; Nora García García; Ester Díaz 
Cortés; Pol Galadies Rull; Miquel 
Vila; Mónica Acebo; Antonio Cu-
adrado; Guillerma Díaz; Albert Cos 
Boada; Sandra González de Vicente; 
Joan Márquez Prunés; Laura García 
García; Xavier Alonso; Rosana Fru-
tos; Guillem Celada; Joaquina Sil-
va; Paquita Aguilera; Natalia Vilor; 
Mari Fe Marín; Xavi Giralt; Lluís 
Fontcuberta. Aquest darrer cap de 
stemana l'EAB ha celebrat un taller 
participatiu on es van discutir pro-

Encapçala la llista el geògraf barberenc, Fabi Díaz-Cortés 

fotogrAfiA de 15 dels membres de lA llistA de l'eAb

fAbi diAz

Unanimitat del Ple per exigir la construcció 
de l'escola Marta Mata a Barberà

Les CAV es 
manifesten 
contra el nou 
GovernAbstenció de l'oposició en els temes econòmics i unanimitat en la resta

El passat dimecres 30 de 
març es va celebrar el 
Ple   ordinari número 4 
de l'any 2011. Els temes 
previstos en l'ordre del 
dia es van tractar sense 
massa debat i es van 
aprovar amb cap vot 
en contra. Aquells en 
els que no hi va haver 
unanimitat els grups es 
van abstenir i la resta va 
ser un acord total de tot 
el Ple. 

REDACCIó

El Serveis Econòmics i els Serveis 
Territorials de l'Ajuntament eren 
els protagonistes de la majoria de 
punts a tractar en el Ple ordinari 
del mes de març, doncs per pri-
mera vegada en molts mesos no 
estava previst debatre cap moció, 
tot i que al final en va passar una 
d'urgència de tots els grups.

Els punts econòmics

Els punts econòmics són els que 
van ocupar la major part del 
temps. Tots tres temes feien refe-
rència a qüestions corresponents 
a l'any 2010 que s'havien de con-
templar en el present exercici. En 
primer lloc es va aprovar el quadre 
de finançament de les inversions 
procedents de l’any 2010 i que es 
portaran a terme durant el 2011. 
Destaquen per sobre d'altres les 
subvencions per a la Llei de Barris 
i la dels fons Feder per a el riu Ri-
poll. El segon punt és un tràmit le-
gal que obliga a reduir les despeses 
de l'any 2011 per cobrir l'import 

REDACCIó

Representants de l'Alternati-
va d'Esquerres per Badia, del 
Compromís per Cerdanyola, 
del COP-Compromís per Ri-
pollet, de l'Entesa de Sabadell 
i l'Esquerra Alternativa per 
Barberà van convocar una ro-
da de premsa per reivindicar la 
construcció immediata del nou 
Hospital Ernest Lluch, conside-
rant el nou retard com d'inad-
missible. Per les CAV que han 
convocat l'acte, el resultat de la 
recent reunió dels alcaldes i al-
caldessa de Cerdanyola, Mont-
cada, Ripollet i Barberà amb 
el Conseller de Sanitat, Sr. Boi 
Ruiz, motivada per la data de 
construcció del nou hospital, no 
pot ser més decebedor. Segons 
han informat els propis alcaldes 
i alcaldessa, la construcció del 
nou Hospital Ernest Lluch pa-
teix un nou retard, i aquesta ve-
gada sense posar-hi cap data pel 
inici de les obres. Per les CAV és 
inadmissible aquest nou retard, 
que no fa més que endarrerir 
una altra vegada la seva posa-
da en funcionament, aquesta 
vegada sense cap compromís 
clar. Cal recordar que s’havia 
de començar a construir l’any 
2008, en un primer calendari, i 
més endavant l’any 2011.És in-
admissible que les retallades de 
la Generalitat afectin els serveis 
a les persones. És inadmissible 
que continuï uns anys més el 
col·lapse al Taulí, centre de refe-
rència a la nostra zona, col·lapse 
que patim de fa massa anys. 

negatiu del romanent de tresore-
ria de l'any 2010 (486.465,82€). 
S'aplicarà a la partida dels diners 
descomptats, (llei del 5%,) als tre-
balladors municipals. Finalment, 
el tercer tema econòmic, és també 
un clàssic doncs es tracta de re-
conèixer les factures pendents de 
pagament de l'any 2010 o ante-
riors. Acostumen a ser factures 
amb alguna incidència en el seu 
tràmit o que ha arribat a l'Ajun-
tament molt tard. En aquesta 
ocasió la major part corresponen 
a subministrament elèctric. Va 
quedar clar que actualment es pa-
ga als proveïdors als 65,14 dies. 
Aquest punts es van aprovar amb 
l'abstenció de l'oposició. 

Els dos temes aprovats per una-
nimitat són dos tràmits admi-
nistratius que no van, ni tan sols, 
provocar debat. On si es van 
manifestar tots els portaveus va 
ser en la moció d'urgència sobre 
la construcció de l'escola Marta 
Mata que es va debatre i apro-
var per unanimitat del tots els 
grups. Els dubtes de la gran ma-
joria de ciutadanes i ciutadans 

respecte el futur d'inversions 
ja aprovades, provocats per les 
retallades anunciades pel nou 
Govern, han despertat a tots 
els municipis i la unanimitat en 
exigir els compromisos adqui-
rits és total. Cal destacar el por-
taveu de CIU que va manifestar 
faria tot el possible per instar als 
seus companys a realitzar aques-
ta obra a Barberà.

AJbArberà

enderrocAment de lA mAsiA de cA n'esteper ubicAció de l'escolA mArtA mAtA

L'escola Marta Mata i els 
punts de la unanimitat

postes i definir actuacions en una 
escala municipal a l'entorn de temes 
com la informació municipal, la 
participació, la cultura, l'edudació, 

laconvivència comunitària, la mo-
bilitat, el consum, serveis munici-
pals i públics i mesures locals per 
combatre la crisi. 
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pOlítica

Els municipis 
han pagat un 
25’8% que 
no toca 
REDACCIó

La despesa no obligatòria dels mu-
nicipis espanyols va ser del 25,8% 
durant el període 04-07. Aques-
tes dades es desprenen de l’estudi 
Gasto no obligatorio de los munici-
pios españoles 2004-2007, realitzat 
per la Diputació de Barcelona en 
col·laboració amb l’Institut d’Eco-
nomia de Barcelona (IEB). Mit-
jançant aquesta despesa els ajun-
taments aconsegueixen garantir la 
qualitat, l’equitat i l’eficiència en 
els serveis que s’ofereixen als ciu-
tadans, garantint el dret a accedir 
a serveis similars amb indepen-
dència del territori de residència. 
La proporció de despesa que els 
ajuntaments destinen a serveis no 
obligatoris s’ha mantingut estable 
en el temps i es semblant en mu-
nicipis grans i petits. Els àmbits on 
més s’inverteix són en seguretat i 
protecció civil (24,4% del total 
de DNO), cultura (24,36%), 
altres serveis comunitaris i so-
cials (8,51%) i promoció social 
(8,45%. Les adnministracions del 
món local són les més solidàries, ja 
que dediquen més de l’11% de la 
seva despesa total - 115,05 euros 
per habitant- a suplir les inversions 
de la resta d’administracions. 

Barberà participa massivament en la 
confecció del programa electoral socialista
La Ponencia Marc, aprovada en la II Convenció Municipal, recull prop de 500 aportacions

La sala Celler de la Tor-
re d’en Gorgs de Barbe-
rà del Vallès va acollir, 
el passat dissabte 2 
d’abril, la ii Convenció 
Municipal del Partit 
Socialista de Barberà 
del Vallès, en la que es 
va presentar, debatre 
i aprovar la Ponència 
Marc del Programa Elec-
toral Socialista per al 
període 2011 – 2015.

ORTIZ

Des de fa més d’un mes, un cen-
tenar de persones ha estat treba-
llant per aportar el seu granet de 
sorra a l’elaboració del que ha de 
ser el full de ruta dels socialistes 
en la propera legislatura. Aquests 
ciutadans i ciutadanes, conjun-
tament amb militants del partit, 
es van dividir en tres comissions 
de treball, que van elaborar pro-
postes de futur en els diferents 
àmbits de la vida ciutadana: 1) 
Comissió de Ciutadania: salut, 
sanitat, consum, dependència, 
discapacitat, inclusió social, aten-
ció sòciosanitaria, suport a les fa-
mílies, emancipació juvenil, Gent 
Gran, Igualtat, esports, educació i 

comunitat educativa, convivència 
i civisme, seguretat, participació, 
cultura, festes, associacionisme, 
cooperació. 2) Comissió de Terri-
tori: sostenibilitat i medi ambient, 
energies renovables, mobilitat, 
transport, vialitat, planejament, 
habitatge, espai públic, serveis. 
3) Comissió de Promoció: de-
senvolupament local, societat del 
coneixement i de la informació, 

José luis sánchez

innovació, comerç, promoció de 
la ciutat, foment de l’emprene-
doria, posicionament de la ciutat 
(xarxes), modernització de l’ad-
ministració. El resultat del treball 
d’aquestes comissions, al que s’han 
afegit les aportacions realitzades 
per molts altres ciutadans i ciuta-
danes, a través de la pàgina web o 
en les respostes escrites en el full 
de participació que s’ha lliurat en 

els actes al carrer o en les reunions 
sectorials que la candidata, Alcal-
dessa de Barberà, Ana del Frago, 
ha tingut amb ells, han configurat 
el Programa Marc, que es va de-
batre i aprovar per unanimitat el 
passat dissabte en la II Convenció. 
A partir d’aquest document bàsic, 
el Programa Marc, s’elaborarà el 
Programa Electoral per als propers 
4 anys. 

moltA concentrAció A sAnt esteve

José Luis Rivera encapçalarà la 
coalició ICV-EUiA a Barberà
Les dues forçes d’esquerra, ara separades, es presentaran juntes

REDACCIó

Tan sols ens faltava per conèixer 
el projecte d’ICV i d’EUiA per la 
propera legislatura. Els dos grups 
s’havien presentat plegats en els 

darrers anys en totes les compreses 
electorals i en la gran majoria de 
poblacions. A Barberà també, però 
unes desavinences a principi de la 
legislatura que s’acaba va separar 
la coalició. Aquesta setmana hem 

conegut que es tornaran a presen-
tar junts i que els dos primers de la 
llista són membres d’EUiA, encap-
çalada per l’actual regidor d’EUiA, 
José Luis Rivera, i desconeixem el 
nom de la resta de membres que 

seran presentats en els propers 
dies. A més de confirmar tots 
aquests detalls també s’ha posat 
en marxa, el passat 26 de març a 
la sala Salvador Allende, és va fer 
la primera trobada, tot un procés 
d’elaboració del programa electo-
ral en el que s’obre la participació a 
la ciutadania en general. Jose Luis 
Rivera, va prendre la paraula per 
explicar en quin context social ar-
ribem a aquesta consulta electoral, 
baixant des del àmbit global fins al 
local, i com EUiA i ICV encarem 
les eleccions, amb l’objectiu de 
ser útils per defensar a la població 

amb una situació més complica-
da davant l’actual situació de crisi 
econòmica i social. Rivera s’ha fi-
xat com a objectiu fer de l’Ajun-
tament un instrument útil contra 
les retallades socials, al costat dels 
veïns i veïnes i defensant els serveis 
públics i l’ocupació. Ara s’estan 
treballant els quatre tallers que es 
van posar en marxa amb el projec-
te “Propostes des de l’esquerra”. Ja 
s’han debatut els de Ciutat cohesi-
onada i Ciutat democràtica i falten 
els de Ciutat viva i Ciutat sosteni-
ble. Aquests dos últims es faran el 
6 i 9 d’abril. 
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Societat

7

breusEscales mecàniques i ascensors serveixen 
per cohesionar més la ciutat
Des del passat 24 de març els veïns i veïnes de Can Gorgs més a prop del Centre

Barberà del Vallès sem-
pre ha estat considerada 
una ciutat afortunada per 
la seva distribució terri-
torial. Els casc urbà força 
separat de la zona indus-
trial. La carretera N-150 
i la via del tren eren dos 
barreres arquitectòni-
ques que s'havien de 
salvar d’alguna manera 
per cohesionar la ciutat. 
Amb la remodelació de 
l'entorn de l'estació s'ha 
aconseguit un objectiu 
de fa molts anys que 
omple de satisfacció als 
veïns i veïnes del barri 
de Can Gorgs.

REDACCIó

L’Alcaldessa de Barberà, Ana del 
Frago, acompanyada per diferents 
regidors i regidores del consisto-
ri varen recepcionar les obres de 
l’entorn de l’estació de rodalies de 
Catalunya de Barberà del Vallès. 
Aquestes obres s’han finançat a 
través del Fons Estatal d’Ocupa-
ció i Sostenibilitat Local (FEOSL) 
de l’any 2010.

El projecte

Les actuacions dutes a terme han 
tingut com a principal objectiu 
millorar la connexió entre les dues 
zones del barri així com la supres-
sió de les barreres arquitectòniques 
existents. La millora s’ha realitzat 
tant en la part nord del barri com 
en la part sud. Així en la plaça Jo-
sep Badia, ubicada a la zona nord, 

REDACCIó

La caminada, que en principi es-
tava prevista pel diumenge 27 de 
març, es va haver d'ajornar fins el 
passat 3 d’abril per culpa del mal 
temps. Enguany ja s’ha fet la 3ª 
Caminada en commemoració del 
Dia Mundial de l’Aigua,  organit-
zada per regidoria de Medi Am-
bient i Sostenibilitat de l’Ajun-
tament de Barberà, Sabemsa i el 
Grup Senderista Barberà. 
Des de primera hora del matí 

s’ha instal·lat un ascensor adaptat 
i panoràmic per a vuit persones i 
dues escales mecàniques, una per 
cada sentit de circulació. Tanma-
teix s’ha creat un aparcament gra-
tuït per un total de 124 vehicles, 
ampliant així a la ciutat les zones 
de pàrquing lliure. Per la part sud 
del barri, a la plaça Espanya, tam-
bé s’ha instal•lat un altre ascensor 
adaptat, i dues escales mecàniques 
més que faciliten la mobilitat de 
totes aquelles persones que vul-
guin fer ús del transport públic. 
El projecte ha tingut un cost de 
699.862,80 €uros i l'ha dut a ter-
me l’empresa Conservaciones de 
Viales y Asfaltos, SL. 

la plaça de la Vila es va omplir 
d’un nombre important de per-
sones per participar, un any més, 
en la caminada que enguany te-
nia com a objectiu donar a co-
nèixer alguns dels projectes que 
l’Ajuntament de Barberà del 
Vallès ha realitzat per tal de re-
cuperar i millorar el Parc Fluvial 
del riu Ripoll. El recorregut, que 
tenia un total de 6,7 quilome-
tres, passava per diferents punts 
d’interès com: la Font de Can 
Gili, la sèquia Monar, i el Parc 

La Policia Local està realitzant 
una campanya informativa i de 
sensibilització adreçada als pro-
pietaris d’animals domèstics de 
companyia amb l’objectiu de do-
nar a conèixer la nova ordenança 
de tinença d’animals de Barberà, 
que es va aprovar el passat mes 
de desembre, i informar als pro-
pietaris de gats i gossos dels seus 
drets i obligacions. L’objectiu de 
la campanya, tot i que la majoria 
de veïns de Barberà són respec-
tuosos amb l’ordenança, és im-
plicar a tots els propietaris d’ani-
mals de companyia per tal de 
promoure el respecte i el control 
dels nostres carrers i la recollida 
d’excrements dels gossos. 

La deixalleria municipal de Bar-
berà s’ha unit al projecte de re-
collida i reciclatge de càpsules de 
begudes mono-dosi engegat per 
l’Entitat Metropolitana. Barberà 
compta amb la deixalleria muni-
cipal com espai que ofereix el seu 
servei per a la recollida de càpsules 
de plàstic i d’alumini. La recolli-
da es realitza amb 2 contenidors 
per a que es pugui contribuir al 
reciclatge, tant dels materials que 
composen la càpsula com el re-
sidu orgànic del seu interior. Les 
restes de cafè son destinades per 
usos de l’agricultura i tant el plàs-
tic con l’alumini es recicla per la 
seva reutilització. Les despeses de 
compra i manteniment de con-
tenidors, i la retirada, transport 
i tractament de les càpsules anirà 
tota a càrrec de Nestlé.  

La Policia informa 
de l'ordenança de 
tinença d'animals

Ja es poden 
reciclar les 
càpsules de café

Els Fons Estatal per a l’Ocupació 
i la Sostenibilitat Local (FEOSL) 
de l'any 2010, que van donar 
continuïtat als FEIL 2009, han 
estat molt útils per a Barberà del 
Vallès. El Govern de l'Estat va 
dotar a Barberà del Vallès amb 
un import de 3,2 milions d’€uros 
dels quals es van destinat 655.815 
a despesa social. La gran majoria 
de projectes ja s'han acabat i les 

obres de remodelació de l'entorn 
de l'estació una de les més impor-
tants. La resta de projectes són: 
Obres a Serveis Socials. La nau 
municipal del carrer Arquímedes. 
Canvi de finestres a l’Escola Elisa 
Badia. Estabilització dels talussos 
del cementiri. Instal·lació de pla-
ques fotovoltaiques a la Planta de 
recollida pneumàtica. El Bosc de 
Can Gorgs.

AJbArberà

AJbArberA

AnA del frAgo i Antonio bAez Amb els veïns i veïnes de cAn gorgs molt sAtisfets

Els Fons Estatals (FEOSL) 
han estat molt útils 

Més de 500 persones participen a la 
caminada del Dia Mundial de l'aigua
La climatologia va enrederir la celebració una setmana

de Can Llobateres, on es va po-
der observar la bassa per amfibis, 
les millores realitzades a l’entorn 
de la Font de Can Llobateres i el 
dic permeable que s’ha realitzat 
per esmenar futurs problemes 
d’erosió que es puguin provocar 
a la zona. Tanmateix es va pas-
sar pel camí de la llera del riu, 
pel Castell de Barberà, i per una 
zona des de la qual s’oferia una 
panoràmica de la zona humida 
del Molí Vermell, per la font de 
Can Magí i la Planta Potabilit-

zadora (pou Nicolás) de Barberà 
del Vallès. Una paella popular i 
el regal d'una gorra a cada par-

ticipant (550 gorres) van cloure 
una jornada de convivència ciu-
tadana. 

moment en el quAl els pArticipAnts enfilen cAp el riu ripoll
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Sant Jordi 2011
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l’independent
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Cultura
L'objectiu de consolidar la cultura de ciudar 
el riu Ripoll cada vegad més a prop 
Barberà ha organitzat les 3es Jornades d’Apropament i Coneixement del riu Ripoll 

El Projecte del Pla in-
tegral del riu Ripoll va 
començar l’any 1999 i ara 
ha entrat en la fase més 
propera a les persones. 
La iniciativa també pre-
senta actuacions agríco-
les. Així, es pretén pre-
sentar un model d’horta i 
constituir una comunitat 
de tots els horticultors i 
regants del riu. Durant la 
present legislatura s'ha 
fet un treball d'elabora-
ció de projectes i cons-
tant estudi i en la prope-
ra es portaran a terme 
tots els objectius.

REDACCIó

Durant quatre dies la regidoria de 
Medi Ambient i Sostenibilitat de 
l’Ajuntament de Barberà del Va-
llès ha organitzat les 3es Jornades 
d'Apropament i Coneixement del 
riu Ripoll al seu pas per la nostra 
ciutat. L’objectiu de les jornades 
ha estat principalment conèixer 
l’opinió de la ciutadania i la seva 
implicació respecte el que s'està 
fent al riu.

Les ponències 

Les primeres  ponències, que es 
van realitzar el dia de la inau-
guració, van posar de manifest 
l’ampli projecte que el consistori 
barberenc està duent a terme per 
millorar la vida del riu Ripoll. Les 
ponències van continuar el passat 
dijous dia 24 al Centre Cívic de 
Ca n’Amiguet. Aquest cop estaven 
centrades en conèixer les experièn-

REDACCIó

Un vell llop de mar moribund 
dóna un mapa del tresor, mig 
esborrat, a en Geroni Salat, un 
jove mariner. Enganyat pel pirata 
Tresot, es veurà obligat a navegar 
fins a l'illa per cercar el tresor i 
poder pagar la seva llibertat. En 
aquesta llarga i arriscada aven-
tura, en Geroni Salat comptarà 
amb l'ajut d'en Romsucat, cuiner 
del bergantí, per esmunyir-se dels 

cies d’altres institucions i organis-
mes amb el riu. Divendres, 25 de 
març, va arribar el moment de de-
batre i conèixer el Pla d’Implica-
ció Ciutadana (PIC), un projecte 
que té per objectiu permetre i sen-
sibilitzar a la població barberenca 
sobre la necessitat de recuperar i 
preservar el Parc Fluvial del riu 
Ripoll, i implicar diferents actors 
en la gestió i l'ús públic del Parc. 
Seguidament els participants a la 
jornada es van reunir en grups de 
discussió sectorials per debatre els 
usos i les millores de les que pot 
gaudir el nostre riu Ripoll. També 
s'ha realizat la jornada de neteja 
del riu "Fem dissabte" amb molt 
d'èxit. 

terribles paranys, trucs i enganys 
que els han preparat el capità Tre-
sot i en Calapop, el seu llest con-
tramestre, en aquest llarg i esgo-
tador viatge. Aquest és el darrer 
treball d'una de les companyies 
de més èxit de teatre familiar. De 
nou, la direcció de Toni Albà, 
porta a l'escenari barberenc un 
extraordinari espectacle per gau-
di de petits i grans. La compa-
nyia de teatre La Pera Llimonera, 
a partir del joc teatral dels joglars, 

El riu Ripoll neix i recorre to-
ta la comarca del Vallès Occi-
dental i creua de nord a sud el 
terme municipal de Barberà al 
llarg de 7 km. Com a riu medi-
terrani, el Ripoll es caracteritza 
per un cabal normalment escàs 
i per un règim irregular de cres-
cudes, molt poc freqüents però 
molt importants. La seva ubica-
ció prop de la ciutat li confereix 
la singularitat de ser el punt de 

contacte entre l'espai urbà i el 
medi natural. La conca del riu 
Ripoll neix a la serra de Grane-
ra, a 640 m sobre el nivell del 
mar, i desguassa les seves aigües 
al riu Besòs, a Montcada i Rei-
xac, a 35,5 m. Al llarg del seu 
recorregut creua diferents po-
blacions de la comarca del Va-
llès Occidental. Actualment el 
recorregut el fan cada setmana 
un gran nombre de ciclistes.

sAlvA pou

el grup de persones que vA "fer dissAbte" Al riu Amb el regidor JoAn colomer

De Castellar a Sant Adrià pel 
riu Ripoll és una realitat

"Tortuga - L'illa d'en Tresot" darrer 
infantil del TMC de la temporada
Les temporades de teatre familiar s'han consolidat a Barberà

clowns i bufons, i utilitzant la 
improvisació com a base per a la 
creació dels espectacles, ha anat 
consolidant un estil propi, on els  
textos, senzills i directes, plens de 
jocs de paraules, complementats 
pel gest i la imatge, són les claus 
per arribar a un públic de totes 
les edats. Amb aquest especta-
cle clou la temporada de teatre 
infantil que progra La Xarxa de 
Barberà. L'Impossibilista de Sergi 
Buka, Pirats: Els joglars flotants 

d'Unics Producccions i La ven-
tafocs de la Cia Dreams Teatre, 
han estat els altres tres espectacles 
que s'han vist aquesta tempora-

breus

En motiu del 80è aniversari de 
la proclamació de la II Repúbli-
ca, les entitats barberenques Ca-
sal Popular Tangram, Associació 
d'Història de Barberà i Taula 
de Teatre, us conviden a l'acte 
commemoratiu que tindrà lloc 
el proper dia 14 d'abril de 2011, 
a les 19 hores, a la Sala Celler de 
la Torre d'en Gorgs de Barbe-
rà del Vallès. La presentació de 
l'acte correrà a càrrec del Casal 
Popular Tangram. Seguidament, 
l'Associació d'Història de Bar-
berà us parlarà breument sobre 
què va significar la II República 
durant la seva curta vida: el seu 
projecte social, polític, pedagò-
gic i el seu llegat a dia d'avui, 
acompanyat d'un breu docu-
mental. A continuació Taula 
de Teatre interpretarà poemes 
de quatre dels grans poetes de 
l'època: Federico García Lorca, 
MiguelHernández, Rafael Al-
berti i Antonio Machado. 

L’Espai Jove La Roma de Barberà 
del Vallès acull fins al 14 d’abril 
una mostra fotogràfica sobre la 
iniciativa Biciosxs realitzada al 
Nou Barris (Barcelona). La mos-
tra està formada per diferents pla-
fons amb fotografies on s’observa 
el treball d’autoreparació de bici-
cletes i  la de creació d’altres peces 
enginyades per la gent del barri. 
L’exposició fa un recull de les di-
ferents activitats que s’han portat 
al taller de Biciosxs, tant des de la 
vessant d’autoreparació de bicicle-
tes com la de creació d’altres en-
ginys fets amb peces de bicis. 

Commemoració  
del 80 aniversari 
de la II República 

Exposició sobre 
el taller Biciosxs 
a l'espai La Roma 

AJbArberA

imAtge de l'obrA que es podrà veuere A bArberà

da de d'hivern al TMC. De nou 
ha estat una temporada exitosa i 
la programció infantil a més de 
consolidada hauria de creixer. 
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Badia
breusEls partits amb representació al Consistori 

ja han escollit els candidats pel maig
Eva Menor encapçalarà la candidatura socialista i Quim Duran la de l'AEB 

Els dos partits polítics 
amb major representació 
al Consistori badienc ja 
han fet la feina. Les dues 
formacions han escollit 
els caps de llista i la can-
didatura que el proper 
22 de maig es presentarà 
per governar la població 
en els propers quatre 
anys. Quin Duran serà 
qui encapçalarà la can-
didatura de l'AEB i Eva 
Menor optarà a repetir la 
majoria absoluta acon-
seguida per José Luis 
Jimeno l'any 2007.

REDACCIó

L’alcaldessa de Badia, Eva Menor, 
va ser escollida candidata del PSC 
de cara a les municipals del maig. 
Els socialistes d’aquesta població 
vallesana la van triar per unani-
mitat durant l’assemblea extraor-
dinària que va celebrar el partit 
el passat febrer. Així mateix es va 
celebrar el sopar de presentació de 
la candidatura on Eva Menor va 
explicar els motius de la solidesa 
de la formació que encapçala “Els 
socialistes de Badia tenim l’experi-
ència, tenim el projecte, confiem 
en aquesta ciutat i el seu futur per-
què nosaltres hem estat els artífexs 
de la seva transformació en els dar-
rers anys”.

L'AEB

Amb una jornada de debat han 
finalitzat la campanya en la que 
l'AEB ha recollit prop de 200 ide-
es de bandiencs i badienques sobre 
la Badia futura. Des de l’AEB han 
estat recollint idees per elaborar un 

nou model de ciutat més enllà del 
2011. D’una banda s’han reunit 
amb col·lectius específics que pu-
guin expressar idees des del seu co-
neixement d’un àmbit de la ciutat 
com per exemple entitats socials o 
culturals, grups professionals o col-
lectius en lluita. D’una altra s’han 
dedicat a recollir idees de la gent 
durant unes setmanes a diferents 
llocs de la ciutat i en diferents ho-
raris amb un acte central que es va 
fer el dissabte 12 de febrer a la pla-
ça Major. A la cloenda, el cap de 
llista Quim Duran va manifestar 
que “El futur de la ciutat és cosa de 
tots, no només dels polítics” i va  
valorar molt positivament el con-
tacte de tots aquests dies al carrer 
amb una ciutadania amb moltes 
ganes de participar i dir la seva so-
bre quina és la Badia que vol. 

Han passat 16 anys des de 
la independència i en aquest 
temps els successius governs 
municipals, excepte als perío-
des que ICV ha estat present, 
han ocultat l'espasa de Damo-
cles que sempre va penjar pel 
damunt de Badia. I ara Badia 
veu de nou córrer el rumor de 
la pèrdua d'independència pels 
seus carrers, els seus racons, 
la seva gent. Des d'aquestes 
pàgines aixeco una veu clara, 
honesta i contundent: Badia 

té futur com a municipi in-
dependent. El futur de Badia 
passarà per realçar la partici-
pació de la societat en els te-
mes de finançament creant un 
consell municipal expressa-
ment per al tema, potenciant 
el paper de les associacions de 
veïns, culturals i esportives en 
el debat sobre el tema eco-
nòmic i, per descomptat, en 
lograr un canvi de govern en 
el què ICV-EUiA tingui un 
paper fonamental.

José luis sánchez

cAndidAturA sociAlistA Al sopAr de presentAció

Eusebio Argueta candidat 
d'ICV parla del futur

A una queixa presentada per les 
Federacions de Veïns de Barbe-
rà, Badia i Sant Quirze, el di-
rector de l’aeroport  de Sabadell 
informa que ells, tan sols poden 
donar mesures com força i di-
recció del vent, llargada i pen-
dent de la pista, etc... Amb tot 
això, diuen no tenir informació 
necessària per autoritzar o no, 
les maniobres dels avions, per la 
qual cosa, entenen que està en 
les mans del pilot, totes aques-
tes funcions. Donat que això no 
respon a la queixa presentada, 
el Defensor del Pueblo ha sol-
licitat a l’Agència de Seguretat 
Aèria, que es pronunciï sobre 
aquest incompliment del Ma-
nual de Vol d’aquests aparells 
i, en tot cas, sancioni qualsevol 
irregularitat..

Des del mes d´abril es posa en 
marxa, en una primera fase de 
proves,  el servei de WIFI a 
Badia del Vallès, un servei que 
va ser un dels compromisos ad-
quirits per part de l´equip de 
govern durant aquesta legisla-
tura. La finalitat es la d´apropar 
l´accés a les noves tecnologies 
de la Informació a la ciutada-
nia. L´ajuntament ha habili-
tat diverses zones WIFI arreu 
del municipi que permetran 
la connexió a  determinades 
pàgines d´Internet com són: 
l´Administració, les xarxes soci-
als, el correu electrònic, guies de 
Serveis, la Banca online, entre 
d´altres. Només caldrà disposar 
d´un aparell, ja sigui ordinador, 
mòbil, tableta, que disposi de 
WIFI operatiu.

Queixes pels 
vols dels Jets a 
l'aeroport

Badia posa en 
marxa zones 
lliures de WiFi
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Esports
El Club Volei  Barberà assoleix un històric 
ascens a Primera Catalana Femenina
Una jornada abans del final de la lliga regular es va aconseguir l’ascens

Després d’una brillant 
temporada, l’equip fe-
mení del Club Voleibol 
Barberà Comerç Urbà ha 
aconseguit un històric 
ascens a Primera Catala-
na just un any després 
de pujar de Tercera a 
Segona Catalana.

DAVID MARTIN

L’objectiu prioritari de la tem-
porada era ambiciós: poder 
arribar a disputar la fase d’as-
cens. Però el que ningú es po-
dia imaginar fa sis mesos és que 
s’aconseguiria l’ascens directe i 
una jornada abans del final de la 
lliga regular.

El joc

És el que ha assolit l’equip feme-
ní del Club Voleibol Barberà Co-
merç Urbà gràcies a un nivell de 
joc molt consistent i que només 
el líder, l’intractable Bordils, ha 
estat capaç de superar. Tot i un 
inici de lliga força irregular (pot-
ser la pressió de jugar per pri-
mera vegada a Segona Catalana, 
potser pel desconeixement d’al-
guns dels rivals) l’equip d’Àlex 
Pérez ha fet un darrer tram de 
lliga espectacular cedint només 
davant les líders, contra l’incò-
mode Vall d’Hebron i en front 
d’un Manresa que va fer retardar 
una setmana el desitjat ascens. 
Un ascens que com explicava el 
mateix entrenador barberenc ho 
veia venir “al principi de la sego-
na volta quan les jugadores van 
començar a fer el joc que saben 

fer”. En les darreres jornades de 
lliga, i ja depenent d’elles matei-
xes, les jugadores del CV Barberà 
Comerç Urbà feien càbales cada 
setmana. Primer van guanyar al 
Premià de Dalt, el que en princi-
pi era el màxim rival per la sego-
na posició i l’ascens directe, as-
segurant-se d’aquesta manera la 
promoció d’ascens. Una setmana 
més tard arribava l’ensopegada a 
Manresa i les combinacions per 
tots els equips implicats es mul-
tiplicaven. Però la còmode victò-
ria al pavelló Elisa Badia contra 
el Sant Fruitós, i la derrota del 
Premià a Manresa confirmava 
una realitat esperada: l’ascens a 
Primera Catalana. 

L’ascens de l’equip femení del 
Club Voleibol Barberà Comerç 
Urbà pot ajudar a que la nova 
Instal·lació Esportiva Munici-
pal Elisa Badia pugui comen-
çar a ser considerar com un 
talismà. Als bons resultats dels 
equips de voleibol, cal sumar-
hi els de l’hoquei patins amb 
l’ascens de l’equip masculí i la 
opció pel femení. Només cal 

esperar que l’handbol, que en-
cara no és un ‘habitant’ fix del 
nou pavelló, es pugui enganxar 
als resultats positius.
A més la nova IEM Elisa Ba-
dia serà escenari en les properes 
setmanes de diverses compe-
ticions nacionals i internacio-
nals, fet que posen de rellevàn-
cia el bon treball realitzat en la 
seva construcció.

d.mArtin

lA imAtge mostrA lA felicitAt de les JugAdores bArberenques

El nou Pavelló Elisa Badia es 
pot transformar en un talismà 

REDACCIó

L’equip masculí de Barberà Ro-
okies Club de Futbol Americà té 
un abril complicat. Ja ha acabat la 
lligueta de la Conferència Hispà-
nica de la Lliga Nacional de Fut-
bol Americà (LNFA) amb cinc 
victòries en sis partits, la darrera al 
camp dels Reds de Terrassa per 22 
a 44. Quasi un ple que el deixen a 
les portes de poder continuar en-
davant en el complex sistema de 

Barberà Rookies avança en les lligues 
nacionals de futbol americà

competició de la LNFA. Un cop 
disputats els partits amb els tres 
equips que conformaven el grup, 
ara els barberencs s’hauran d’en-
frontar a dos equips valencians 
(Giants i Ricers que han jugat la 
Conferència Nacional) en l’ano-
menada Fase Intergrups. Un cop 
passats aquests dos partits queda-
ran definides totes les places dels 
equips que jugaran les anomenades 
wild cards que acabaran donant el 
quart semifinalista de la LNFA. Els 

Els equips masculí i femení de l'equip barberenc lluiten pels títols

altres tres equips classificats per les 
semifinals seran els tres primers de 
la Conferència Espanyola. D’una 
altra banda cal destacar que l’equip 
femení dels Barberà Rookies serà 
l’amfitrió de la final de la prime-
ra edició de la Lliga Nacional de 
Futbol Americà femení. Les bar-
berenques, que ja van guanyar els 
dos primers triangulars davant els 
altres dos equips participants, Reds 
de Terrassa i Black Damons de Las 
Rozas, hauran de jugar primer el 

imAtge d'Arxiu de l'equip femení

imAnol ortiz

tercer triangular que es disputa el 
10 d’abril a l’estadi Can Llobet 
de la nostra ciutat i d’on sortirà el 

segon finalista. El 30 d’abril, i al 
mateix estadi barberenc, es jugarà 
la gran final. 

Històric 
ascens de 
l’hoquei 
patins masculí
REDACCIó

L’equip masculí de la Unió Es-
portiva Hoquei Barberà ja pot 
celebrar un moment històric: 
l’ascens a Primera Catalana. 
Després d’una més que brillant 
temporada, l’equip que entrena 
Jordi Gérboles s’ha assegurat 
una plaça d’ascens a manca de 
tres jornades pel final de la lli-
ga regular de Segona Catalana. 
Des de principis de temporada 
ja es va veure com la UE Ho-
quei Barberà seria un dels ferms 
candidats a lluitar per l’ascens. 
Ha donat molt poques conces-
sions als rivals i només ha cedit 
un empat (contra La Garriga) 
i una única derrota (contra el 
Malgrat, principal rival pel lide-
rat del grup B de Segona Cata-
lana) abans d’assegurar-se ma-
temàticament una de les places 
d’ascens. Molt consistents en el 
seu joc els barberencs han supe-
rat amb solvència a la resta de 
rivals i ja fa setmanes que s’es-
perava aquest històric ascens.  
Molt més meritòria és aquesta 
fita si tenim en compte que en 
les darreres temporades l’equip 
passava amb més pena que glò-
ria per la categoria. Però des de 
l’arribada de Jordi Gérboles a 
la banqueta de la UE hoquei 
Barberà ja fa unes temporades 
es va començar a treballar per 
crear un grup competitiu. Els 
resultats han acabat donant la 
raó a l’entrenador i als jugadors 
que hi confiaven i ara podran 
gaudir de jugar a Primera Ca-
talana. 
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REDACCIó

La Romànica Club de Futbol 
està fent una brillant tempo-
rada. Potser la millor de la se-
va història equiparada a la de 
fa poques temporades quan va 
disputar la promoció d’ascens 
a Primera Territorial. Enguany 
està lluitant de tu a tu amb Sant 
Quirze i Badia pel liderat del 
competit grup 6. La derrota 3 a 
2 al camp del Sant Quirze feia 
perdre el liderat a l’equip de Jo-
aquín Arroyos, però amb encara 
set jornades per disputar les il-
lusions es mantenen intactes. 

No hi ha res perdut

No obstant el cop anímic 
d’aquesta derrota va ser impor-
tant ja que d’haver pogut sumar 
els tres punts en joc s’hagués 
consolidat la primera posició i 
s’hagués passat a dependre de sí 
mateix per acabar líder i assolir 
l’ascens a la Primera Territori-
al, futura Segona Catalana. I és 
que amb la reestructuració de 
categories per la propera tem-
porada només els campions de 
grup de l’actual Segona Territo-

El futbol a Barberà lluita tant per 
l’ascens com per la permanència
La Romànica aspira a un històric ascens a la Primera Territorial

Quan falten menys de 
dos mesos per acabar 
les lligues territorials de 
futbol, dos dels equips 
de la nostra ciutat tenen 
objectius ben diferents: 
La Romànica lluita per 
pujar; el primer equip de 
l’Escola de Futbol Bar-
berà Andalucia, per no 
baixar.

cedidA

imAtge d'Arxiu d'un pArtit de lA romànicA

rial podran pujar de categoria 
i desapareixen les promocions 
d’ascens que disputaven els sots 
campions de grup. Però amb 
l’escassa diferència de punts 
entre els tres equips implicats, 
qualsevol ensopegada pot signi-
ficar un tomb en la classificació. 
En aquest mateix grup 6 de la 
Segona Territorial cal destacar el 
bon moment de forma del filial 
de l’Escola de Futbol Barberà An-
dalucia. Després d’encadenar dos 
mesos sense perdre, el jove equip 
barberenc ha confirmat la seva 
permanència i, fins i tot, s’ha per-
mès el luxe de guanyar a un dels 

REDACCIó

Sensacions contraposades en el 
darrer tram de la lliga regular a 
la Lliga EBA. L’Eninter Barberà 
ja no pot aguantar el ritme de 
competició i es despenja de la 
zona noble de la classificació. 
“Llarg, no. Etern”. Així defineix 
Mario del Campo, l’entrenador 
de l’Eninter Barberà, el tram fi-
nal de la lliga regular del grup C 
de la Lliga EBA. I és que les bai-
xes al llarg de la temporada i el 
desgast físic acumulat pels pocs 
jugadors que han hagut de por-
tar el pes de l’equip, s’han deixat 
notar en els resultats de les dar-
reres setmanes. Amb un bagatge 
d'una victòria en els darrers cinc 
partits disputats, l’Eninter no 
ha pogut mantenir el ritme dels 
equips que lluitaran per entrar 
a la fase d’ascens a la lliga LEB. 
Les ensopegades davant el Sedis 

L’Eninter s’assegura un 
any més a la Lliga EBA

de La Seu d’Urgell a Can Serra, o 
en les visites a les pistes del Mataró 
o El Olivar de Saragossa, que llui-
ten per no baixar de categoria, són 
clars exemples de com de necessa-
ri és mantenir un grup compacte 
en totes les facetes durant tota la 
temporada. Fins a quatre jorna-
des del final l’equip ha mantingut 
opcions matemàtiques d’acabar 
en la tercera posició, però al final 
es quedarà a les portes d’aquest 
sublim objectiu. No obstant, la 
nota general de la temporada, i 
independentment del que acabi 
passant en les tres darreres jorna-
des, ha de ser i és d’excel·lent. Tot 
i el cansament físic i anímic tot el 
grup, tota l’entitat, es mereix un 
bon punt i final a aquesta histò-
rica experiència esportiva. Tot i 
el cansament físic i anímic tot el 
grup, tota l’entitat, es mereix un 
bon punt i final a aquesta històri-
ca experiència esportiva. 

candidats a l’ascens, el Badia. Pel 
que fa a la Primera Territorial, el 
primer equip de l’Escola de Fut-
bol ho té molt complicat per as-
segurar-se la permanència. Dues 
derrotes seguides han trencat una 
positiva ratxa anterior de quatre 
jornades sense perdre i a set jor-
nades pel final de la lliga regular 
té onze punts de desavantatge 
respecte els primers equips que 
se salvarien. La reestructuració 
fa que s’hagi d’acabar entre els 
onze primers classificats per as-
segurar-se un lloc en la futura 
Segona Catalana, actual Prime-
ra Territorial. 

Es queden molt a prop de la fase d’ascens

pArtit A cAn serrA contrA el sedis mAusA 

i. ortiz

eSpOrtS

L’Handbol Barberà es complica la 
permanència a Primera Catalana
Els barberencs encara no han sumat cap punt en la fase decisiva

D. MARTIN

Passen les jornades i l’Handbol 
Barberà veu com se li comença a 
escapar el tren de la permanència. 
Tot i que encara queden sis partits 
per acabar la fase de permanència 
les sensacions i, sobretot, els re-
sultats, no són gens favorables. 
Tota l’avantatge aconseguida en 
la lliga regular s’ha esfumat des-
prés de les quatre primeres jorna-
des de la fase de permanència a 
Primera Catalana. Cap punt, cap 
victòria, ha aconseguit l’equip de 
Paco González que ja no només 
ha de començar a guanyar sinó 
que, a més, ha d’esperar que la 
resta de resultats li siguin favora-
bles. La lluita per la permanència 

se sabia que seria igualada i com-
petida. Només dos equips (Mata-
ró molt destacat per la zona alta i 
Alcarràs per la zona baixa) tenien 
la feina feta abans de començar. 
La resta de vuit equips encara 
hauran de lluitar entre ells per 
evitar el descens. Un descens 
que afectarà, com a mínim, a 
quatre equips però que podria 
implicar-ne a més en funció de 
les places que no es puguin recu-
perar pels descensos dels equips 
catalans de la Primera Nacional. 
Però abans de fer càbales cal 
puntuar. I l’Handbol Barberà 
no sembla trobar el camí cor-
recte per redreçar la situació. És 
un equip que li falta confiança i 
fons. No és capaç de mantenir 

un ritme constant en el terreny 
de joc i només quan es veu amb 
el partit perdut treu el geni. Ha 
anat a remolc en la majoria de 
partits tot i que en alguna oca-
sió com en els partits contra el 
Sant Esteve Sesrovires (amb una 
discutidíssima actuació arbitral) 
o a la pista de l’OAR Gràcia de 
Sabadell es van tenir opcions 
de puntuar. No va ser possible i 
l’equip ha entrat en una perillosa 
dinàmica que l’ha fet caure, ja, 
en les places de descens directe. 
Queden sis jornades pel final de 
la fase de permanència i a quina 
més dramàtica. Primer es rebrà al 
Vilanova i la Geltrú, equip del 
qual no es tenen referències, per 
tancar la primera volta de la lli-

gueta. Després els enfrontaments 
consecutius amb Sant Esteve 
Sesrovires, Sant Quirze, Mataró, 
OAR Gràcia i, de nou, Vilano-
va i la Geltrú acabaran marcant 

el futur de l’Handbol Barberà. 
¿Continuarà un any més a Pri-
mera Catalana o haurà de passar 
pel purgatori de la Segona Cata-
lana dotze anys després? 

imAtge d'Arxiu d'un pArtit contrA l'AlcArràs

dAvid mArtin
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Activitat Econòmica
L'Ajuntament crea Barberà Inserta SL 
per poder crear ocupació directa
En l’actualitat l'empresa compta amb un total de 24 treballadors i treballadores 

La Promoció Econòmica, 
en forma de reduir l'atur 
a la nostra ciutat i millo-
rar les condicions labo-
rals del major nombre 
possible de ciutadanes i 
ciutadans, ha estat prio-
ritari per l'Ajuntament de 
Barberà i aquesta darrera 
setmana ha donat un pas 
més. La nova empresa 
podrà seguir desenvo-
lupant la tasca actual 
però els nous estatuts li 
permetran actuar en un 
camp més gran i més àgil 
per contractar persones  

REDACCIó

El passat 28 de març Barberà In-
serta, que fins ara depenia de la 
Fundació Barberà Promoció, i que 
potencia l’ocupació i la cohesió so-
cial de la nostra ciutat, va aprovar 
els seus estatuts en un Patronat Ex-
traordinari per tal de constituir-se 
com a Empresa d’Inserció Barberà 
Inserta, SL.

Els objectius

L’objectiu de l’Ajuntament de Bar-
berà per establir-la com Empresa 
d’Inserció Barberà Inserta, SL, és 
principalment continuar apostant 
per mesures de inserció laboral de  
totes aquelles persones que més di-
ficultat tenen per trobar i mantenir 
una feina, com a via per a la seva 
integració social, mitjançant una 
millora de les seves competències 
socio-laborals. Aquesta mesura, 
que facilita la creació directa de 
llocs de treballs, és un dels projectes 
clau que s’estan realitzant a Barberà 
del Vallès per la integració laboral 
dels col·lectius més vulnerables 

del municipi. Empresa d’Inserció 
Barberà Inserta, SL no tan sols vol 
millorar la situació socioeconòmica 
dels col•lectius amb més dificultats, 
si no que té per finalitat millorar 
l’entrada al mercat laboral ordinari 
de persones amb menys ocupabi-
litat i aprofitar aquesta dinàmica 
de treball per complementar-la, a 
més, amb l’adquisició de coneixe-
ments formatius i així garantir-los 
una millor preparació laboral futu-
ra que els ajudi a mantenir el seu 
lloc de treball. D’aquesta manera 
es fa palès que la futura Empresa 
d’Inserció Barberà Inserta, SL, con-
tinuarà sent una eina molt útil per 
a tothom. 

AJbArberA

imAtge d'unA de les trebAllAdores de bArberà insertA

breus

El centre Curves de Barberà ani-
ma les seves sòcies a demostrar 
la seva solidaritat participant en 
la campanya anual de recollida 
d’aliments pels més necessitats. 
I, tot i que la donació en si ma-
teixa ja és una recompensa, el 
centre ofereix incentius per par-
ticipar en aquesta campanya. De 
l’1 al 16 d’abril el centre Curves 
de Barberà recollirà aliments 
que no caduquen. L’objectiu és 
que la ciutadania s’uneixi amb 
la finalitat d’ajudar les famílies 
necessitades. «La idea principal 
de la nostra tasca és traslladar el 
missatge que les dones són més 
fortes quan s’uneixen i això és 
el que esperem transmetre amb 
aquesta campanya de recollida 
d’aliments», asseguren les res-
ponsables de Curves Barberà. 

El passat dijous 24 de març, 
Barberà Comerç Urbà va cele-
brar la seva Assemblea General. 
L’acte es va iniciar amb un dis-
curs de benvinguda  del presi-
dent Ferran Gómez, que va fer 
una reflexió sobre el context 
econòmic actual, i un balanç 
de totes les accions realitzades i 
fites aconseguides durant l’any 
anterior. BCU va renovar els 
membres de la junta directiva 
amb novetats importants. Des-
prés de 8 anys, Ferran Gómez 
va deixar la presidència i a partir 
d’ara, continuarà col·laborant 
amb l’associació com a vocal. 
La nova presidenta serà Isabel 
Expósito, del comerç Dolçe Pe-
cat, que fins el moment tenia el 
càrrec de tresorera. La junta de 
BCU va agraïr a Ferran Gómez, 
la seva tasca i li va lliurar una 
placa commemorativa. 

Curves realitza 
la recollida anual 
d'aliments

Isabel Exposito 
nova Presidenta 
de BCU

Des del seu inici, a l’any 2005, 
Barberà Inserta s’ha mostrat com 
una veritable eina de lluita con-
tra l’atur de la ciutat, fet que ho 
demostra l’evolució de la contra-
ctació que ha realitzat, donat que 
des de llavors fins l’actualitat, 
s’han contractat un total de 146 
persones que han desenvolupat 
treballs en jardineria, manteni-
ment forestal, consergeria, ser-

veis de pintura i reformes, i de 
neteja d’edificis. Barberà Inserta, 
a l’actualitat compta amb un 
total de 24 treballadors i treba-
lladores desenvolupant tasques 
en diferents empreses i serveis 
municipals. Les contractacions 
de personal que es va fer a l’any 
2010 va permetre incorporar 
persones derivades de l’àrea de 
Benestar Social.

Una veritable eina de lluita 
contra l’atur de la ciutat

L'Ajuntament contracta Unit 4 per 
renovar l'administració electrònica
Amb el nou producte s'oferirà un servei més àgil i més pràctic

REDACCIó

L'Ajuntament de Barberà del 
Vallès ha tornat recentment a 
contractar a UNIT4, empresa 
capdavantera en programari i 
serveis a administracions públi-
ques, per seguir avançat cap a 
la i-administració de forma efi-
cient i àgil. Gràcies al coneixe-

ment i experiència en el sector 
públic que té UNIT4, la compa-
nyia tecnològica implantarà en 
aquest organisme les seves avan-
çades solucions UNIT4 ekon 
Sical per a la gestió de la comp-
tabilitat pública i UNIT4 ekon 
Laboro per a la gestió del capital 
humà. Amb elles el consistori 
de Barberà del Vallès millorarà 

la seva capacitat d'anàlisi de la 
informació i servei, incremen-
tant la seva vocació de servei al 
ciutadà. L'ajuntament també ha 
confiat a UNIT4 la implantació 
de la signatura electrònica en els 
seus processos administratius, la 
qual cosa li permetrà reduir cos-
tos i augmentar la seguretat dels 
seus processos interns. De la ma-

imAtge de l'oficinA d'Atenció Al ciutAdà

AJbArberA

teixa manera, els seus ciutadans 
es beneficiaran de la nova era 
digital amb aquest nou servei, 

guanyant rapidesa i agilitat en 
els seus tràmits amb l'adminis-
tració pública. 
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Ja n´hi ha prou d´utilitzar la immigració 
com arma electoral

Zona blava III. Ara responsabilitats
Aquests darrers dies i després que des d'ERC hem 
denunciat públicament les irregularitats en la gestió 
de la zona blava sembla que les coses s'han començat 
a moure's.
Cal dir que malgrat l'oferiment del Sr. Bàez en el Ple 
de reunir-se amb mi i donar-me tota les explicacions 
i informació finalment s'ha negat a reunir-se amb mi, 
malgrat això m'he pogut reunir amb altres membres 
de l'equip de Govern. En petit comitè i en reunions 
no públiques assumeixen que hi ha hagut irregularitats 
i molts errors des del 2005, ara estant intentant posar-
ho tot mitjanament en regla per evitar mal majors.
De les reunions tingudes i a dia d'avui, no he vist cap 
document que em demostri la tesis del Sr. Bàez que 
hi han 19.000 € d'ingressos, tot el contrari, ara altres 
membres del Govern em parlen de 52.000 € d'in-
gressos, i el pressuposts ens parla de 140.000 € no-
més aquest any, però aquest diners no s'han ingressat 
a les arques públiques. A més, que es posin d'acord i 
que tots diguin la mateixa xifra, no em crec que unes 
liquidacions que s'han hagut d'ingressar des del 2005 

vagin canviat a aquest ritme, algu-
na cosa no encaixa.
Informacions internes ens diuen que volen expedientar 
a dos treballadors municipals per aquest fet, però que 
passa amb les responsabilitats polítiques? En una de les 
reunions li vaig dir a l'alcaldessa que ara també és el 
moment de depurar responsabilitats polítiques i li vaig 
preguntar quines actuacions prendria, la seva resposta 
em va decebre “Si, n'hi hauran però no te les diré, ja les 
veuràs”. Doncs, des d'ERC demanem que les respon-
sabilitats polítiques es preguin el més ràpid possible i a 
més anem seguint el nostre camí amb altres instituci-
ons per si tot això constitueix un delicte.
D'aquest assumpte estic aprenent algunes coses inte-
ressants. Fins que no fas les coses públiques no hi ha 
qui mogui un dit i després em volen deixar a mi com 
el mentider.
Seguiré informant i tant aviat com tingui informació 
us la faré arribar. Tanmateix, vull agrair el correus i mis-
satges de suport que em permeten reforçar l'empenta 
per aclarir tot aquest afer. 

Des d´Esquerra Republica-
na de Catalunya (ERC) i 
com sempre donant eixam-
ples i cap d´ala en política 
d´immigració seguim cre-
ient en la nostra capacitat 
d´integrar els nouvinguts. 
A més a més rebutgem ro-
tundament l´ús indignant  i 
partidista manipulant  per-
sones contra altres persones. 
Per això proposem la ciuta-
dania com única eina per la 
convivència, d´integració i 
d´enllaç entre la cultura ori-
ginaria i la novacatalana.
Entenem també que la mi-
llor solució per a aturar la 
crisi i l´ofec social és treba-
llar plegats dins la diversitat 
per a acabar-ne rebutjant 
qualsevol polèmica, prejudici o estreotipus sobre als 
immigrants. Tanmateix defensem el principi de no a 
l´ús polític de la immigració per tal d’afavorir una 
millor convivència en el sí de la nostra societat.
Aquest principi hauria de ser entès com a llibertat i 
premissa bàsica per construir un espai públic que ga-
ranteixi la plenitud i la igualtat d´oportunitats i de 
drets per tots els ciutadans independentment del seu 

origen.
Finalment el pacte nacional per la immgració és el 
full de ruta i la llei d´acollida que vàrem impulsar des 
d´Esquerra i aprobada pel Govern de la Generalitat son 
els instruments per la convivència i integració de la no-
va immigració.

Abdeljalil Lahmame
Militant d´ERC

En els darrers quinze anys més d´un milió de persones 
varen arribar a Catalunya, fet que va elevar el percen-
tatge de noves i nous catalans  del nostre país fins al 
16%. Al nostre municipi conviuen transquil.lament 
més de cinquanta nacionalitats amb una taxa apro-
ximada del 8%, molt per sota de la mitjana catalana, 
encapçalada pels marroquins, xinesos i romanesos.
Darrerament estem assistint, tan a nivell nacional 
com arreu de la comunitat europea, a un auge molt 
significatiu de la ideologia feixista i xenofòba propul-
sada per partits de dreta i extrema-dreta. Això només 
condueix a l´insult, l´agressió i el rebuig cap a als im-
migrants. Aquests discursos espantosos tenen bàsica-
ment l´objectiu de maginar, intimidar, tancar portes i 
expulsar a les persones nouvingudes.
Ara que estem molt a prop de les elecions municipls, 
a la nostra comarca hi ha alguns partits de dreta i ex-
trema dreta que han basat el seu programa quasi ex-
clusivament en atacar els immigrants. Han anat massa 
enllà proposant polítiques enganyoses que afavorei-
xen fonamentalment la divisió i la segregació entre 
la població autòctona i la nouvinguda. Curiosament 
només cal recordar que la major onada d´immgració 
s´ha esdevingut durant el govern de dreta a l´Estat.
Tot aquest moviment consisteix a fer-se enrere la nos-
tra societat i recordar, en temps on les persones aspi-
ren a la máxima igualtat, els antics regims feixistes i 
d´apartheid eliminats ara fa molts anys per la consci-
ència i la lluita popular.
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